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Abstract (en)
[origin: WO8606590A1] A conveyor with zigzag travel is formed by two continuous conveyor belts (A, B) and is particularly useful for processing
materials. Each belt (A, B) has openings along its marginal portions and a set of driven belt sprockets (10-15, 20-26) meshing with those openings.
Part of the length of each belt is maintained in parallel, spaced relation to part of the length of the other and together form a zigzag path with one or
more U-turns. At each U-turn, one belt (A, B) turns on sprockets (10-15, 20-26) and the other turns with its marginal portions sliding around curved
guides (34). The remaining parts of the lengths of both belts (A, B) are separated from one another and provide places for feeding material to, and
removing it from, the conveyor.

Abstract (fr)
Un convoyeur suivant un cheminement en zigzag se compose de deux bandes transporteuses continues (A, B) et est particulièrement utile dans
le traitement de matériaux. Chaque bande (A, B) présente des ouvertures le long de ses parties marginales et un ensemble de roues dentées
entraînées (10-15, 20-26) en prise avec les ouvertures. Une partie de la longueur de cette bande est maintenue parallèle et écartée d'une partie de
la longueur de l'autre bande ou les deux bandes forment ensemble un cheminement en zigzag présentant un ou plusieurs virages en U. A chaque
virage en U, une bande (A, B) tourne sur les roues dentées (10-15, 20-26) et l'autre tourne en faisant coulisser ses parties marginales autour de
guides courbes (34). Les parties restantes des deux bandes (A, B) sont séparées l'une de l'autre et forment des emplacements permettant de
déposer un matériau sur le convoyeur ou de l'en retirer.
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